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Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag

De leden van de gemeenteraad hebben onlangs een brief van een bewoner aan de Ampèrestraat
ontvangen. Deze inwoner vraagt aandacht en ondersteuning voor het opknappen van het belplein.
Er zou vorig jaar, in het kader van de herinrichting van het pleintje, samen met de wijkchef en de

buurtopbouwwerker een plan opgesteld zijn. De ambitie van dit plan was meer licht, een groene
afscheiding, gezelligheid terug brengen en functioneel gebruik door spelen. Een plan dat door de
gemeente werd ondersteund. Onze fractie heeft een werkbezoek ter plaatse uitgevoerd.

Naar aanleiding van onze bevindingen heeft onze fractie de volgende vragen

r. Kunt u feitelijk aangeven welke toezeggingen zijn gedaan aan de betrokken bewoners?

z.Zijn deze toezeggingen reeds uitgevoerd?

3. lndien nee; kunt u aangeven wanneer alle toezeggingen worden uitgevoerd?

4. Kunt u feitelijk aangeven hoe het communicatie proces is verlopen met de bewoners?

Alvast dank voor uw antwoorden

Namens de PvdA, Karim Ahlalouch



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. Aan de bewoners is toegezegd dat er nieuwe speeltoestellen komen, beplanting aan de randen
wordt vernieuwd en hekwerk wordt gedeeltelijk verwijderd. Ook is aangegeven dat er
onderzocht zal worden of er bomen gekapt kunnen worden

2. De speeltoestellen zijn gedeeltelijk vervangen/bijgeplaatst, de beplanting is aangebracht; het
hekwerk is gedeeltelijk verwijderd

3. Kappen van bomen is niet echt een toezegging. Deze wens is getoetst aan beleidsregels. De

bomen zijn onderdeel van de hoofdstructuur en kunnen om die reden niet gekapt worden.

4. Communicatie heeft plaatsgevonden door bewonersbrieven en een bewonersbijeenkomst. De

maatregelen zijn in overleg met bewoners voorbereid en we hebben samen met bewoners
keuzes gemaakt over de speeltoestellen en het hekwerk. De beheerder heeft aan bewoners
uitleg gegeven wat wel en niet uitgevoerd wordt.

Saskia Schenk - Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte


